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Hallo schaak- en damleden 

Als aanvulling op de uitnodiging voor de jaarvergadering op 28 augustus a.s. 

bijgevoegd de notulen van de vorige jaarvergadering en het financieel overzicht 

van de HSDV. Beide berichten zijn ook als bijlage aan deze mail gevoegd. 

 
NOTULEN VAN DE JAARVERGADERING D.D. 05 SEPTEMBER 2005 

  
Secretaris Lei Janssen 
Schoutenring 21 
5981 DW  Panningen 
Tel. 077 – 306 16 60 
 
1. Opening 
De voorzitter Eddy Thewis opent de vergadering om 20.10 uur en heet alle  

aanwezigen van harte welkom. Er zijn 13 leden aanwezig. 2 leden komen later  
Bericht van verhindering is ontvangen van 5 leden. 
Afmelding als lid is ontvangen van twee leden 
3. Notulen van de jaarvergadering van 06.09.2004. 
      Door omstandigheden (fototoestel nog niet aanwezig) wordt eerst punt 

3 en dan     
      pas punt 2 behandeld 
 De Ned. Schaakbond heeft een nieuw bestuur en ook de Schaakacademie 

is nu 
 beter geregeld. 
 Hans Leenders was tegen de contributieverhoging van de KNSB en niet 

tegen 
 de verhoging van de H.S.D.V.. 
 Zonder  verdere opmerkingen worden de notulen vastgesteld en 

ondertekend 
2.    Huldiging voor de geleverde prestaties 
 Omdat het fototoestel is gebracht kan nu punt 2 worden behandeld 
Onder dit punt worden de prijzen uitgereikt aan de diverse spelers, welke 

deze in het afgelopen seizoen hebben verdiend, in de Interne kompetities en 

ook in de bondskompetities.  
4. Jaarverslag 2004- 2005 
Naar aanleiding van dit jaarverslag worden de volgende opmerkingen worden 

gemaakt:: Het seizoen 2005-20056 duurt toch wel lang, dit moet natuurlijk 

zijn: 
seizoen 2005 - 2006 (zonder contributieverhoging) 
Hierna wordt de samenstelling van het eerste en tweede team van de 
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schaakafdeling voor de bondswedstrijden besproken. 
In eerste instantie zijn voor het eerste team: Marcel, Wiel, Wim, Urbain, 

Yero en Hans Leenders aangewezen. 
Voor het tweede team wordt uit de rest van de spelers een selectie gemaakt, 

waarbij is toegezegd door Eddy, Gerard en Jan 
Gerard vraagt wel of het op een betere manier kan dan afgelopen seizoen, 

waarbij hij had toegezegd, maar soms gewoon niet werd gevraagd, terwijl er 

met moeite een team kon worden samengesteld.  
Eddy zegt hem toe, dat hij dit seizoen meestal kan spelen in dit team, als 

Gerard kan. Gerard geeft de data door, dat hij niet kan. 
Voor de Jeugdzaken neemt Wiel Versteegen dit jaar de zaken waar. 
Hierna wordt dit jaarverslag goedgekeurd 
5. a. Financieel verslag 2004-2005 + begroting 2005 – 2006   
Nico geeft eerst een korte toelichting, waarna Eddy een toelichting geeft 

op de stand van zaken inzake de diverse sponsors, die het bestuur benaderd 

heeft. 
Ook de leden kunnen natuurlijk sponsors benaderen en aanbrengen. 
  

 
5. b. Verslag van de kascontrolecommissie 
 Luc Janssen en Marcel Schuman hebben de financiën gecontroleerd 
Luc Janssen is niet aanwezig op deze vergadering, maar Marcel Schuman geeft 

hier het verlossende woord, dat weer alles in orde was en derhalve stelt 

hij voor om de penningmeester over het jaar 2004-2005 te dechargeren 
Dit wordt door de vergadering bekrachtigd met een applaus 
 5. c contributievoorstel 
Door Nico wordt voorgesteld, mede aan de hand van de sponsorinkomsten om de 

contributie dit jaar niet te verhogen. 
Dit voorstel wordt aangenomen 
6. Bestuursverkiezing 
Er zijn dit jaar geen aftredende bestuursleden 
Om de taken binnen het bestuur goed te kunnen uitvoeren heeft het bestuur 

echter gemeend om een uitbreiding te doen. 
Hiervoor hebben zij Marcel Schuman benaderd en deze heeft zich hiervoor via 

het bestuur kandidaat gesteld. 
Hij wordt door de vergadering dan ook gekozen met applaus 
7. Benoeming kascontrolecommissie 
 Beide leden van de kascontrolecommissie moeten aftreden n.l. 
 Luc Janssen was voor het tweede jaar lid en Marcel Schuman is gekozen 

in  het bestuur  
 Daarom moeten twee nieuwe kascontrolecommissieleden worden gevonden.  
      Hiervoor worden benoemd Jo Peeters en Gerard Eggebeen   
8. Programma 2005 – 2006 
 De eerste ronde wordt gespeeld op maandag 12 september a.s. 
Dit wordt een schaakronde 
De maandag daarop wordt dan de eerste damronde gehouden 
Er wordt een discussie gehouden over het systeem van de interne competitie 

voor het komende seizoen. 
Met een kleine meerderheid wordt gekozen voor een grote Herfstcompetitie, 

waarbij alle deelnemers tegen elkaar uitkomen. 
Hierna zal worden bekeken, hoeveel play-off-rondes en nog kunnen worden 
gehouden 
De behaalde punten uit de eerste cyclus tellen niet mee voor de play-offs 
Kampioen is degene, die in de play-off in de hoogste groep de meeste punten 

behaald. Bij gelijk eindigen wordt de kampioen bepaald door: 
a) Onderling resultaat (in de play-off) 
b) punten Herfst  (play-off is al gelijk) 
c) S.B.-punten 
Indien dan nog geen beslissing meerdere kampioenen. 



 
Bij de damcompetitie zullen er waarschijnlijk slechts zes deelnemers zijn, 

zodat hier tot 10 rondes wordt besloten 
 

 
9.Mededelingen 
Bij dit punt wordt gevraagd om de nog ontbrekende e-mail-adressen van de 

diverse leden. Dit om voortaan meer via e-mail te laten lopen, zodat de 

leden meer worden geïnformeerd en betrokken bij de activiteiten. 
Deze adressen, welke nog niet bekend zijn worden na de vergadering nog 

doorgegeven. 
10. Rondvraag 
Jo vraagt om na te vragen hoe de regels zijn bij de Bondskompetitie Dammen. 
Welke rating er is en welke uitzonderingen en de overige 

wedstrijdbepalingen. 
Johan zegt, dat de schaaknotatieboekjes bijna op zijn. 
Er wordt toegezegd om te kijken voor nieuwe boekjes. 
Gerard: Kan er bij de vrijwillige competitie ook een indeling worden 

gemaakt. 
 Dit is eigenlijk niet de bedoeling, omdat zo iedereen kan meedoen. 
 Ook is het dit komende seizoen de bedoeling om ook andere   
      schaakactiviteiten om deze avonden van de vrijwillige competitie te 

houden 
 Dit zijn weer andere activiteiten als het gongkampioenschap,  
      snelkampioenschap, eindspel en gecombineerd kampioenschap 
Verder geeft hij door, dat zijn vorige vereniging altijd op een zaterdag in  
maart een toernooi houd, waarbij het altijd gezellig is. 
Eddy zegt dat de uitnodiging voor dit toernooi zeker bij ons bekend zal 

worden gemaakt, zodat wij er ook aanwezig kunnen zijn 
 Hans Leenders, vraagt wie er vice-voorzitter is (Dit is Lei Janssen) 
Verder wil Hans, dat er niet meer mag worden afgebroken bij de Interne 

kompetitie. Dit voorstel wordt echter verworpen, omdat anders met versnelde 

tijd moet worden gespeeld, waar de meeste leden tegen zijn. Afbreken komt 

echter toch maar sporadisch voor. (Moet dan wel al vier uur zijn gespeeld.) 
 Jo vraagt nog naar de uitslagen van de simultaan van de vorige week: 
 Wiel had twee overwinningen en drie remises 
 Nico had twee overwinningen en een remise. 
   
11. Sluiting. 
 Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 

22.20 uur 
 
De voorzitter      De secretaris 

 

 



 

  

 

Voor alle uitslagen en standen zie onze website: www.hsdv.tk 
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